

التاريخ: ٢٢ أكتوبر ٢٠٢٥م

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

<u>Disclosure about FSA's Decision No.</u> <u>25/2025</u>

This disclosure concerning application of the FSA's Administrative Decision No. 25/2025 (the "Decision") directing Omantel to remove the two qulifications stated by the Externtal Auditor on the audited financials for the years ended 31 December 2024.

Omantel wishes to disclose that it received a subsequent direction from the FSA to apply the Decision by removing the two qualifications with effect from audited financials for the year ending on 31 December 2025.

In compliance with the Decision, Omantel will work to remove the two qualifications based on the FSA's Decision and we will keep the shareholders informed about any material update on this respect.

Any accounting treatment as a result of removing the qualifications will include the financial year ended on 31 December 2024.

افصاح بشأن تطبيق قرار هيئة الخدمات المالية رقم (٢٠٢٥/٢٥)

يأتي هذا الإفصاح بشأن تطبيق قرار هيئة الخدمات المالية رقم (٢٠٢٥/٢٥)، والذي وجهت بموجبه عمانتل بإزالة التحفظين اللذين أبداهما مراقب الحسابات المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤م.

وتود عمانتل الإفادة بأنها تلقت توجيه لاحق من هيئة الخدمات المالية بتطبيق القرار بإزالة التحفظين اعتبارا من الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥.

والتزاماً بقرار الهيئة ستعمل عمانتل على إزالة التحفظين وفقا لتوجيه الهيئة، وسيتم إطلاع المساهمين على أي تحديثات جوهرية تتم في هذا الخصوص.

وعند إزالة موضوع التحفظ فإن أية معالجات محاسبية ستشمل السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤م.



السماري أمانة سر الشركة

Oman Telecommunications Company (S.A.O.G) PO Box 789, PC 112 Ruwi, Sultanate of Oman Commercial Registration Number 1640747